
PROTOKÓŁ NR XV/2019 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 13 czerwca 2019 r. 

 

Obrady otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego – p. Marta Woźnicka – Kuzdak, stwierdzając na podstawie 

listy obecności prawomocność obrad. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, rozpoczęła się 

o godz. 15.05. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miasta powitała obecnych na sesji. 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1, 1a, 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

 

Nieobecni radni: J. Pikus, I. Renduda – Dudek. 

 

 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przypominam Państwu  

o ochronie danych osobowych. Klauzula informacyjna jest zamieszczona  

na drzwiach wejściowych na salę obrad.  

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przechodzimy do punktu 

drugiego: „Przedstawienie porządku obrad.” Szanowni Państwo, czy ktoś  

z Państwa ma jakieś uwagi do zaproponowanego porządku obrad? Nie widzę, 

zatem uważam, że porządek obrad został przyjęty – przechodzimy do jego 

realizacji.  

Radni RM obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) realizacji przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski Programu „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2019, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2019 r., 
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019 – 2023. 

 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – „Podjęcie uchwał  

w sprawie”.  Punkt pierwszy – realizacji przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2019 r. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję ds. Rodziny oraz Komisję Budżetu. 

Bardzo proszę Przewodniczących tych komisji o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny Pan Marek Giemza. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny RM – M. Giemza –  Komisja ds. Rodziny 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Włodzimierz Stec. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec –  Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Czy mają Państwo jakieś 

uwagi, czy zapytania do projektu tej uchwały? Jeśli nie ma pytań, poddaję pod 

głosowanie projekt powyższej uchwały w sprawie realizacji przez Gminę 

Ostrowiec Świętokrzyski Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2019 r. 

Pragnę Państwa zapytać – kto  z Radnych jest za podjęciem uchwały, proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Kto jest przeciw – proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. I kto się wstrzymał – proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie realizacji przez Gminę 

Ostrowiec Świętokrzyski Programu „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2019 r. 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu).  

 

Patrz uchwała Nr XV/70/2019 – załącznik nr 3 do protokołu. 

2) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przechodzimy  

do kolejnego punktu. Podpunkt drugi – uchwała zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. 
Projekt tej uchwały, jak Państwo wiecie, był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu Pana Włodzimierza Steca 

o przedstawienie opinii komisji.   

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję. Czy mają 

Państwo jakieś uwagi, bądź zapytania do projektu uchwały? Bardzo proszę Pan 

Radny Kaszuba. 

Radny D. Kaszuba – Panowie Prezydenci! Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! 

Szanowni Państwo! W uzasadnieniu do projektu tej uchwały, w punkcie piątym 

mamy informację, że dokonane zostanie przesunięcie środków w kwocie pięciu 

tysięcy złotych z wydatków administracyjnych, z przeznaczeniem na realizację 

zadania w zakresie „Kultury i ochrony dziedzictwa narodowego”.  

Po odszukaniu tej pozycji na stronie siedemnastej, w odpowiedniej tabelce 

działu 921, pozycja 92195 – to jest pozostała działalność z zakresu „Kultury  

i ochrony dziedzictwa narodowego”. W tej pozycji widzimy kilka podpunktów. 

Moje pytanie jest – te pięć tysięcy złotych, to która z tych pozycji? Czy ostania 

– przepraszam – przedostatnia „Stowarzyszenie Osiedlowy Klub Aktywnych 

Seniorów” – to jest akurat kwota pięciu tysięcy? Czy to przesunięcie następuje 

w zakresie innego zadania? Bardzo bym prosił o informację. Dziękuję.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Czy są jeszcze jakieś 

pytania? Zatem bardzo proszę o odpowiedź Pana Prezydenta, bądź osobę 

wskazaną.  

Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Szanowna Pani Przewodnicząca! Szanowni 

Radni! Tutaj odpowie Pan Skarbnik – Sławomir Kijak.  

Skarbnik Miasta – Sł. Kijak – Proszę Państwa, tak prawdę powiedziawszy -  

nie jestem w stanie na ten moment powiedzieć. Na pewno poszło na dotację 

bieżącą, bo z tego wynika, z klasyfikacji, ale które dokładnie zadanie? Wydaje 

mi się, że to tak na 90% została, jako dodatkowe środki dla tej działalności, ale 

no nie chciałbym takiego wiążącego w tej chwili odpowiedzieć dokładnie, 

którego zadania to dotyczyło, a nie ma Naczelnika Malinowskiego, wobec czego 

nie jestem w stanie powiedzieć, której to dokładnie pozycji dotyczyło.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Bardzo proszę Panie 

Darku.  

Radny D. Kaszuba – Dziękuję bardzo za tę informację, która wcale nie 

rozwiewa moich wątpliwości, ani informacji konkretnej mi nie podaje. Miałem 

taką nadzieję, że wspólnie z Kolegą Radnym Pałką będziemy szczęśliwi,  

że ta nie wielka, co prawda kwota pięciu tysięcy złotych będzie przeznaczona  

na obelisk związany z budową Kolonii Robotniczej. Ten obelisk, o którym 

mówiliśmy na poprzedniej sesji. No, w tej sytuacji, skoro nie mamy konkretnej 

informacji, to jesteśmy chyba, jako Klub „Prawa i Sprawiedliwości”, nieco 

zdziwieni tą sytuacją. No i jednak, może by była, jakaś konkretna odpowiedź. 

Bo tak naprawdę, głosowanie nad projektem uchwały, który zawiera pięć 

punktów zmieniających budżet naszego miasta, staje tutaj pod znakiem 

zapytania, skoro nie wiemy nad czym głosujemy. Dziękuję.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Bardzo proszę. 

Skarbnik Miasta Sł. Kijak – To proszę mi dać dwie minuty – dosłownie i ustalę 

to, i zaraz jestem w stanie podać. Może w ten sposób.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Zatem, Szanowni 

Państwo, ogłosimy pięciominutową przerwę. Dziękuję bardzo.  

 

Przerwa w obradach sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego trwała  

od godz. 15.11 do godz. 15.15. 

  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak –   Szanowni Państwo! 

Wznawiamy obrady po przerwie. Witamy Pana Prezydenta Jarosława 

Górczyńskiego. I bardzo proszę o udzielenie odpowiedzi na zadane pytanie.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych UM – J.B. Malinowski -  

Panie Prezydencie! Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Te pięć tysięcy 

złotych, które są przesuwane do działu; „Kultura”, co generalnie będą 

prawdopodobnie przeznaczone, no  bo to musi odbyć się jeszcze cała procedura 

na dofinasowanie produkcji filmu, którego bohaterem jest nieżyjąca już osoba – 

osoba związana z konspiracją, z drugą wojną świtową, związana także z naszym 

miastem. Fundacja, która się do nas zgłosiła, chce taki film nakręcić, a ponieważ 

jest to przedsięwzięcie dosyć złożone, wymagające dużego dofinansowania – 

my będziemy jednym, jeżeli te środki będą przekazane i podpiszemy stosowną 

umowę. Będziemy jednym z podmiotów, który będzie współfinansował 

powstanie tego filmu. To miałoby miejsce dopiero gdzieś jesienią. Chociaż 

samo podpisanie umowy to były już teraz miesiące wakacyjne. Zaraz tutaj 

ewentualnie po przesunięciu w budżecie. Wiec, przeanalizowaliśmy to, wydaje 

się to dobrą i ciekawą propozycją w zakresie kultury i upowszechniania kultury 

generalnie. Więc, wydaje mi się, że to jest dobre i celowe działanie.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Bardzo dziękuję. Czy są 

jeszcze jakieś pytania? Bardzo proszę Pan Kaszuba. 

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! 

Szanowni Państwo! W którym punkcie wobec tego ta kwota ma się docelowo 

znaleźć? Która jednostka otrzymuje tą dotację, nad którą będziemy głosować? 

Czy to jest ta jednostka zapisana: „Podmiot zostanie wyłoniony w drodze 

konkursu”, czy któreś z powyższych? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych UM – J.B. Malinowski -   

Mogę Panie Prezydencie? Już odpowiadam na to pytanie. Ponieważ  

w załączniku dotacyjnym nie możemy wskazać przed rozstrzygnięciem 

podmiotu, on zostanie wybrany właśnie w drodze konkursu, bądź jeżeli  

to będzie tryb w artykule 19a, „w trybie bezkonkursowym”. I ta krótka ścieżka, 

z której organizacje bardzo chętnie korzystają, ponieważ jest dosyć łatwa.  

Więc, chcąc lepiej współpracować z nami, często po nią sięgają. Więc, ten 

podmiot będzie dopiero formalnie wskazany po podpisaniu umowy o udzieleniu 

tej dotacji. Ale, jeżeli ktoś z Państwa jest zainteresowany, to oczywiście 

możemy o tym rozmawiać już wcześniej. Powiedzieć o kogo chodzi, konkretnie 

czego ten film będzie dotyczył. Tak jak powiedziałem, to jest dosyć duże 
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przedsięwzięcie. Będzie realizowane, jak rozumiem na terenie całego 

województwa. My będziemy je tylko współfinansować.  

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Bardzo dziękuję. Czy są 

jeszcze jakieś pytania? Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, podaję pod 

głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. Kto z Państwa Radnych jest 

za podjęciem uchwały, proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki.  

Kto jest przeciw, proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Kto się 

wstrzymał, proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. stwierdzam,  

że uchwała została podjęta jednogłośnie. Bardzo dziękuję.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XV/71/2019 – załącznik nr 5 do protokołu. 

3) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Przejdźmy zatem 

do punktu trzeciego – uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019 – 2023. 

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę zatem 

Przewodniczącego Komisji Budżetu o przedstawienie opinii komisji.  

Pan Włodzimierz Stec.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! 

Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dziękuję. Czy mają 

Państwo jakieś uwagi, czy zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, jeśli 

nie ma pytań poddaję pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

na lata 2019 – 2023. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały, 

proszę o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Kto jest przeciw, proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Kto z Państwa się wstrzymał, proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata  

2019 – 2023 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

 

Patrz uchwała Nr XV/72/2019 – załącznik nr 7 do protokołu. 
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Szanowni Państwo, 

wyczerpaliśmy porządek obrad dzisiejszej sesji, bardzo Państwu dziękuję. 

Zatem zamykam nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

Dziękuję bardzo.  

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Marta Kamińska  

Eliza Kaniewska Marta Woźnicka - Kuzdak  

  

 

 

 


